
Ekstraordinær generalforsamling i Røsnæs Beboerforening den 3. april 2012 

1. valg af dirigent 

2. valg af referent 

3. Behandling af indkomne forslag 

4. Evt. 

 

1.  Phillip foreslået og valgt til dirigent.  Han konstaterede at generalforsamlingen var lovlig og 

korrekt varslet. 

 

2.  Erna foreslået som referent og valgt. 

 

3. Under indkomne forslag, 3 punkter 

A.  Ny vedtægter for de to fusionerede foreninger 

B. Valg af nyt navn til den fusionerede forening 

C. Valg af 11 bestyrelsesmedlemmer til den fusionerede forening. 

A.  De ændrede vedtægter vedtaget med stort flertal. 

B. Der var indsendt 7 forslag til navn.  

                                      

1. Røsnæs Udvikling og Beboerforening 

2. Røsnæs Beboer og Udvikling 

3. Røsnæs bo og udvikling 

4. Røsnæs Beboerforening og Udvikling 

5. Team Fremtid Røsnæs 

6. Team Røsnæs 

7. Røsnæs folk og udvikling 

 

Der blev især debatteret og begrundet for og imod bestyrelsens forslag til navn som er nr. 1 på 

listen.  Der blev begæret afstemning imellem de 7 forslag.  

 

Da der var 3 fremmødte der ikke var betalende medlemmer af Røsnæs Beboerforening, gav dette 

anledning til en del debat om hvorvidt de måtte stemme eller ej.  Phillip ridsede de ny vedtægter 

op hvor det helt klart fremgår, at man skal være betalende medlem. Der blev spurgt til om disse 

ville melde sig ind, hvilket de gerne ville.  Der blev også plæderet for at alle burde kunne stemme 

da vi alle er Røsnæs og fordi foreningen nu var 0-stillet. Det blev vedtaget at alle kunne stemme 

denne aften.  

Navnet: Røsnæs Udvikling og Beboerforening blev herefter valgt med stort flertal. 

 

C. På valg til bestyrelsen var foreslået: 

 

1. Lis Olsen 

2. Troels Birk Kristoffersen 

3. Mogens Anholm 

4. Charlotte Hooge Børup 

5. Trine Lauridsen 

6. Ane Thunbo Nielsen 

7. Kirsten Herløv 

8. Tom Christensen 

9. Hans Kristensen 

10. Lars Olsen 

11. John Kristensen 



 

 De tilstedeværende kandidater præsenterede sig og de ikke frem mødte blev præsenteret af Troels og  

 Mogens. Alle de opstillede blev valgt. De ulige numre på listen for 1 år og de lige numre for to år. 

 

 Finn Holmkvist blev valgt som 1. suppleant og Phillip Deleuran som anden suppleant. 

 

 Som revisorer modtog Mogens Frederiksen og Elin Anholm  genvalg. 

 

Som Revisorsuppleant blev Lis Larsen valgt. 

 

4. Evt.  

 Der kom forslag om at medlemmer i den ny forening bliver registreret med et medlemsnummer. 

 

Der kom spørgsmål til det fremtidige kontingents størrelse. Som vedtaget på Beboerforeningens 

generalforsamling den 22. marts vil kontingentet være uændret.  75 kr.  for enlige og 150 kr. for en 

husstand som giver ret til  to stemmer. 

 

Forslag om at man i næste nummer af Røsnæs Nyt skriver et indlæg om kontingent og registrering af 

medlemmer.  Der blev også opfordret til at man husker at skrive sit navn på girokort. 

Forslag om at man vedbliver at sende girokort ud i Røsnæs Nyt også med medlems nr. 

 

Troels orienterede om at man har planer om, evt. at lave en løs midterside i Røsnæs Nyt med oplysninger 

om hvem der tegner den ny forening og hvilke områder de arbejder med. 

 

Der var snak om hvordan man bedst orienterer sommerhusområderne om hvad der foregår samt hvor de 

kan finde Røsnæs Nyt. 

 

Mogens fortalte at ved trykning af ekstra 300 numre af bladet vil det ikke blive så meget dyrere. 

 

Man talte om det store frivillige arbejde der kan gøres og bliver gjort også uden for bestyrelses- og 

foreningsregi,   og hvor vigtigt og nødvendigt det er for lokalsamfunde t. 

 

Der blev talt om at rekrutteringen af ny medlemmer bedst gøres ved mund til mund metoden, og at det er 

vigtigt vi alle gør en indsats. 

 

Endelig takkede Phillip for god ro og orden under mødet. 

 

Troels og Lis Olsen takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer i beboerforeningen,  Karsten, Erna, Jens og 

Inge Lise. Også Henning og Birthe fik tak for deres store arbejde med skilte. 

 

 

Herefter gik man over til kaffe og bankospil. 

 

Erna 


